
Referat 4. oktober 2023 

 

Tømmerby Menighedsråd  

Menighedsrådsmøde 

Onsdag d. 4. oktober kl. 19 - 20 i Konfirmandstuen  

 

Til stede :AGS, JV, SB, VSO, LO, PJ. 

Afbud: JSH 

Punkt  Behandling  Opfølgning 

1  Underskrive referat / 
tilføjelse til dagsorden 

Referat ikke underskrevet, Julius ikke til stede 
Ingen yderligere punkter tilføjet. 

1. nov 

2 Siden sidst Gennemgået på fællesmøde 
 

3 
3.1 

 

 

 

3.2 

Kirkegårdsplan 
Pris på sikring / 
flytning af gravsten 
fra Lapidarium 
 
 
Sikring af sten på 
gravsteder 

Vi følger planen fra det ekstraordinære MR møde 22. 
sept. Når det har været i Kirkebladet, bestilles Harald 
/ Jacob til at fjerne stenene på timeløn. 
 
 
 
Palle og Søren har gennemgået gravstederne. Der er 
17 gravsteder hvor stenen skal sikres.  
Der sendes brev ud til de gravstedsindehavere man 
kan finde ang. sikring. Heri anføres et beløb der skal 
betales hvis Kirken skal betale – ellers er man frit 
stillet til selv at få det gjort. Der gives ligeledes frist 
hertil. 
 
 
Vi tænker at søge tilskud i 2024, til at få jord, planeret 
og plantet på det gamle lapidaries plads 
 
Vi skal have besluttet hvor lapidariesten til bevaring 
skal placeres. PJ har ide om at placere i ikke anvendte 
gravpladser og lade være med at tage dem ud af brug. 
Kan PJ og Karen måske lave en skitse ti næste MR-
møde? 

Dec. Søren 
og Palle 
 
 
 
 
 
-SB/PJ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. nov 
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4 Orientering vedr. 
regnskabsinstruks 

JV og AGS havde været til møde med Frank 
Koldsgaard og lavet skitse. De der kan indkøbe, har en 
side med et rådighedsbeløb. Denne skal underskrives.  
Der var diskussion ang. hvordan der var fundet frem 
til de beløb der var angivet. Er de store nok? Skal også 
sammenholdes med Lild MR. 
Underskrives og færdigbehandles næste møde. 

1. nov 

5 Personale Under dette punkt behandledes flytning af lapidarie 
sten. Tidspunkt, samt hvem skal ekstra ind?  
PN laver forslag, der færdigbehandles på næste 
møde. 

1. nov 

Evt. Årshjul På baggrund af forståelse af regnskabsinstruks, 
følelsen af at være på bagkant af budget m.m. forslås 
at lave årshjul. Dette skulle gerne hjælpe os – samt 
ikke mindst kommende menighedsrådsmedlemmer. 
Dagsordensættes næste møde. 

1. nov 

 Punkter til næste MR-
møde 

• Hvor skal lapidariesten til bevaring stilles? 

• Underskrivning og gennemgang 

• Tidsplan samt indkøb af personale til flytning 
af lapidariesten 

• Årshjul – skal vi have dette? 

 

 

 

Referent Lillian 


